
Zápis KRJ 20.6.2023

Přítomní:

Jan Michna - Gonzáles, Jakub Grós - Jag, Pavel Šťastný - Kaktus, Petr Veselý - Wesa,
Oldřich Vávra - emeritní Starosta, Vít Fojtík - Fox, Marek Filák - Murph, Alice Čapounová,
Eva Fišerová - Sopka

On-line přítomní: Martin Naňák - Máňa

Omluveni: Aleš Cepek - Kšanďák (měl být zastoupen Miroslavem Doubravou - Akélou, který
se omluvil ze zdravotních důvodů)

Nepřítomen: Michal Čuban - Williák (zastoupen Máňou), Lubomír Melichařík - Bam

Témata:

1. Úkoly z minula

Řešeno v samostatných bodech:
● Williák: Alice prosí okresní rady o Revizní zprávy okresů - Zlín (stav neznámý)
● Jag: Aktualizace náborového posteru pro příští KRJ i ORJ - v průběhu
● Jag: Domluva semináře pro Revizní komise s Ellie - v průběhu

2. Hospodaření 2022

● hospodářský výkaz 2022 odevzdán ve SkautIS
● Kaktus předá Alici k revizi

3. Dotace
● základ dotace - je potřeba, aby všechny okresy potvrdily / odsouhlasily dotace

○ Kroměříž a Zlín nepotvrdily, peníze odeslány nebyly



○ UH, VS a Holešov potvrdily, peníze odeslány
● Návrh Oldy - nevyzvednuté peníze budou rozděleny okresům, které mají zájem
● Máňa obratem emailově potvrdil
● Kaktus napíše upomínku KM

4. Revizní Komise

● okres Zlín není hotový, nevíme, co chybí - Williák zjistí stav a zařídí poslání - dlouho
už zjišťuje stav - žádáme Máňu o urgenci

● Alice zkusí kontaktovat Regise

5. Zhodnocení účasti NSJ (všichni)
● Gonzáles účasten od pátku do neděle, Jag v neděli
● Gonzáles

○ Zpětná vazba od dětských účastníků - užily si to!
○ Hodně oddílů z kraje, ale velmi obtížné zjistit, kdo z kraje jel
○ Fungování týmu a komunikace velmi obtížné
○ Organizační tým se vyšťavil - 5000 účastníků a jen 500 (⅔ pod 18 let)

servisáků
○ Nemělo by být výrazně ztrátové, ale ještě to není úplně vyhodnocené

● Jag
○ Atmosféra příjemná
○ Více propojovat oddíly z různých koutů republiky
○ Vedoucí byli hodně unavení, motivace hodně spotřebovaná

● Vsetín, ValMez
○ líbilo se, bylo to veliké

6. Nabídka kurzu pro RK
● Ellie nás kontaktovala s nabídkou kurzu pro revizní komise, termín by byl na nás,

ideálně ale stanovit jej dopředu
● Jag kontaktuje Ellie, že budeme rádi za lednový termín (2024)

7. Svojsíkovy závody
● KM

○ nepřítomna na Radě
○ počet soutěžních družin na minimu - 9, aby se závody uskutečnily
○ základní kolo proběhlo v Lipníku



○ postupující hlídka i náhradní postupující hlídka odmítly zúčastnit se krajského
kola bez udání důvodu

● ZL
○ 27 hlídek
○ poprvé model, kdy se podílela všechna střediska
○ byl to městský závod
○ celkově závod dopadl dobře

● VS
○ 19 hlídek
○ závod chystal oddíl Hovězí, 1. oddíl HOOD
○ trochu problém s orientací a mapou, jinak v pohodě

● Krajské kolo
○ veliké poděkování středisku Psohlavci za uspořádání krajského kola
○ závodu se zúčastnili téměř všechny postupující hlídky
○ celkově hodnotí akci pozitivně (jak organizátoři, tak na základě poslané

zpětné vazby), nezaznamenali negativa
○ přepočítávání výsledků po závodě prohodilo umístění 3 hlídek, nikoliv však na

bedně či postupových místech
○ gratulujeme postupujícím hlídkám
○ závod víkendový, s přespáním dvě noci, více než povinný počet modulů,

žádné protesty
○ doprovodný program - strategická beseda, prohlídka skanzenu, večerní oheň
○ díky středisku Uh.Brod za zapůjčení stanů, okresu UH za panny, KRJ za

stany, Polešovicám za disciplínu ohně, Gonzálesovi a Véni za vedení
strategické besedy, Oldovi za pomoc při Zpětné vazbě

○ Podařilo se úspěšně navázat komunikaci a podporu se Zlínským krajem,
možná spolupráce i do budoucna

8. Žádost o mimořádnou krajskou dotaci
● Štěpán je na kapitánských zkouškách
● Kormorán je jediný vodácký oddíl v kraji
● Je potřeba obměnit vybavení, chybí struktura i rozpočet kapitanátu mimo KRJ
● Wesa žádá o 20 000 kč, zbytek zafinancují svépomocí (dary od rodičů, budou

zkoušet dotace z města)
● doporučení Gonzálese - zkusit oslovit Agamu ve Zlíně
● proběhla diskuze - KRJ kontinuálně dává vědět, že když některé středisko potřebuje

mimořádnou a smysluplnou pomoc, KRJ může pomoci a v tomto vidíme i tento
případ



“KRJ schvaluje mimořádnou dotaci ve výši 20 000 kč na vodácké vybavení oddílu
Kormorán, středisko Psohlavci.”

Pro: 7
Proti: 0
Zdržel se: 0

Usnesení bylo schváleno.

9. Zprávy z Náčelnictva
● bylo schváleno skokové zdražení registračního poplatku na 400 kč, pro všechny

bude registrační poplatek stejný (včetně STS, časopisů), poměr 15:6, dlouhé,
náročné jednání, Gonzáles děkuje za všechny vstupy a přípravu materiálu

○ v dalších letech je možné další navyšování
○ Alice upozorňuje, že i přes rostoucí registrační poplatek jsme stále snad

nejlevnějším spolkem
● schválena novela Organizačního řádu

○ nově může fungovat v hybridním modelu (když je někdo online a zbytek v
místě, tak platí i hlasy online)

● schválena příloha řádu - zpravodajové pro personalistiku
● z nálezu RSRJ - zastupování v pozicích v Radách
● vzdělávání - zástupce vedoucího oddílu nebude muset mít VZ, pro získání VZ by

nemuselo být třeba absolvovat kurz ZZA, víkendéový formát přezkoušení VZ (s cca
½ roční přípravnou fází)

10. ČK Habanero 2023 - shrnutí uzavření ročníku
● dopadlo, ukončen 3. ročník
● na místě ukončilo 20 čekatelů, za měsíc další 2 dodělali, zbývá 8 lidí, kteří nedodali

vše, ale ještě mohou, vypadá to nadějně
● počet lidí ze ZLK doplní Fox (přibližně třetina)
● porada po konci kurzu, je zde určitý pocit vyhoření, tým se obměňuje (pomateřské,

svatba)
● 2024 plánují bez kurzu, možný jako setkání účastníků
● budeme se to snažit směřovat na VZ 2025

11. ČK Hřivna 2023/2024
● podobný formát jako minule
● předběžný zájem jen z okresu UH cca 30 lidí, kurz rozhodně nebude uzavřený
● tým bude v podobném složení jako minule



● nyní chtějí stanovit termíny pořádání kurzu

12. Víkendový VZ
● Jag informoval o možnosti rozšíření pro ZLK, JMK, OLK
● jedná se o formát, který již nějakou dobu funguje v Jablonci
● videokonference k tématu proběhne 21.6.2023, následně Jag bude informovat o

výstupech

13. Sněmy 2023 + Budoucnost KRJ a krajský sněm
● sněm bude 13.ledna 2024

○ pořádá středisko Otrokovice
● Určení kvóty pro počet delegátů na krajský sněm

○ v roce 2017 byla kvóta 67, v roce 2020 byla kvóta 70
● Při propočtech z minulého krajského sněmu (76 delegátů) jsme pro zachování

obdobného počtu delegátů, při různých kvótách (zvýšil se počet členů od minulého
sněmu) by vycházelo následovně:

○ 70 - 91 delegátů
○ 80 - 84 delegátů
○ 90 - 77 delegátů
○ 100 - 74 delegátů
○ 110 - 68 delegátů

● Tabulka s přepočtem delegátů na střediska v příloze zápisu, původní tabulka zde:
Kvóty

● Členové Rady ZLK (předseda, místopředseda, legát Kmene dospělých, krajská
kapitán, vedoucí SO, 4 noví vedoucí ORJ) a 3 členové Revizní komise KRJ jsou
delegáty z titulu funkce (celkem 12)

“KRJ Zlín stanovuje kvótu pro výpočet delegátů krajského sněmu v roce 2024 na 90.”

Pro: 7
Proti: 0
Zdržel se: 0

Usnesení bylo schváleno.

● Poznámka po proběhnutí KRJ:
○ Proběhl střediskový sněm Bojkovice - byly dvě kandidátky na delegátky

Krajského sněmu, dle klíče bude účastna jedna, druhá náhradnice, je třeba
vložit výsledky do SkautIS pro potvrzení a určení pořadí

https://docs.google.com/spreadsheets/d/1-ivrg3DbGUblobgsbzbFJ5GVbYz0jK0Uz9_JW1_RVak/edit?usp=sharing


○ Proběhl střediskový sněm Chropyně - nebyl zvolen (není zadán ve SkautIS)
delegát na Krajský sněm

○ Proběhl střediskový sněm Polárka - zatím nemůžeme hodnotit vzhledem k
delegátům, nejsou vloženy výsledky a jsou založeny dva sněmy ve SkautIS
(mimořádný a řádný)

○ střediska Holešov, Slušovice, 3.středisko Zlín měly sněmy na konci roku
2022, sněmy nevolily delegáty, bude tedy třeba zasněmovat pro volbu

● všichni - prosím, nepodceňte počet delegátů na sněmy Vyšších organizačních
jednotek a to včetně dostatečného počtu náhradníků

14. Zprávy z okresů a krajských legátů / delegátů
● UH - Olda

○ poslední online rada v červnu, 9 lidí
○ proběhl doškolovací zdravotnický kurz, bude koupena maketa AED

■ 20 účastníků
○ krajské závody pod Psohlavci, ORJ zapojeno

■ model do budoucna - dle možností
● jedno zašťiťující středisko, ale více středisek či ORJ na

pořádání
● jedno středisko v synchronizaci s ORJ

○ vytvořena tabulka o rozdělování nadstavby, ⅓ dělena podle specifikých kriterií
○ sněm 11.11.2023
○ většina rady je ochotna pokračovat, Olda hledá nástupce
○ na střediscích se nerýsují žádné problémy, Bojkovice již měly sněm
○ táborů je hodně

● KM - Kšanďák:
○ Zpráva z okresu nebyla dodána
○ Indikace, že Polárka bude chtít pokračovat strukturálně pod KRJ (po vzoru

Holešova)

● ZL - Máňa
○ nevalná účast na poslední radě
○ normální provozní činnost
○ brigáda na Zikmundově
○ Williák ani Máňa nepokračují ve vedení ORJ, mají tipy, chtějí oslovit přes léto
○ Máňa zůstane jako hospodář

● VS - Murph
○ 10 lidí jede do Koree na WSJ



○ Rožnov - podklady na katastru, čeká se na doběhnutí blbomby a pak bude
proveden výmaz zástavního práva

■ orj chce být přítomna na střediskovém sněmu, bylo by dobré, kdyby
se našla nová krev

■ splátka ústředí je 70k ročně
■ nově účet u FIO banky

○ Murph hledá nástupce, zatím se nedaří
○ 30.11.2023 sněm ORJ
○ nový oddíl v Polance

● Vodní skauti - Wesa
○ plánují tábor na Slezské Hartě
○ Štěpán si dodělává kapitánku

● OS - Bam
○ Zpráva za OS nebyla dodána

● Svojsíkův oddíl
○ SO 30.5. v Kroměříži, 1.6. oddílová rada v Praze
○ 8.6. výlet do Olomouce za Olomouckou družinou

● Vzdělávací a výchovné okénko
○ Pokryto v předchozích bodech

15. Diskuze o přidělování dotací na závody
● Neproběhla, bude se diskutovat na některé z příštích KRJ

16. Ostatní
● Info - Není potřeba Potravinářský průkaz na tábory - vizte SkautInfo
● Dostupný skauting do 30.6. lze žádat - ještě pár dní na čerpání na tábory - určitě

využijte, je ale třeba, aby vůdcové šli přímo po těch, kteří jsou cílovka (stud,
neuvědomění atp…), příklad dobré praxe ze Suché Lozi, kdy vedoucí střediska šel
osobně za vytipovanými a setkalo se s úspěchem

29.06.2023 zkontroloval: Honza Michna - Gonzáles

https://www.facebook.com/SkautInfo/posts/pfbid0hhkNMUySaxyBhz256z8HukW6duBGR1ZKPnRi2qoXGwEjUWvBg2Am3QdMKcU8Yqozl
https://krizovatka.skaut.cz/dostupny-skauting/prispevek-na-ucast-na-letnim-tabore-podrobne-informace


Příloha č.1 Kvóty delegátů na Krajský sněm Zlínského kraje

Číslo střediska Počet členů Přepočet kvóty Delegátů střediska

720.01 117 1,30 2

721.01 138 1,53 2

721.02 42 0,47 1

721.03 146 1,62 2

721.07 54 0,60 1

722.01 357 3,97 4

722.02 67 0,74 1

722.03 201 2,23 3

722.08 205 2,28 3

722.09 82 0,91 1

722.10 164 1,82 2

722.11 363 4,03 5

723.01 370 4,11 5

723.02 315 3,50 4

723.03 123 1,37 2

723.04 55 0,61 1

723.06 122 1,36 2

724.03 79 0,88 1

724.04 262 2,91 3

724.06 412 4,58 5

724.07 87 0,97 1

724.08 109 1,21 2

724.09 139 1,54 2

724.10 68 0,76 1

724.11 66 0,73 1

724.12 146 1,62 2

724.14 68 0,76 1

724.15 96 1,07 2

724.17 102 1,13 2

724.18 84 0,93 1


